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Zápisnica z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 

17.02.2023 o 17: 00 hod. v zasadačke Obecného úradu vo Dvorci  

  

Prítomní podľa prezenčnej listiny :  

Ospravedlnený :Ing. . Miroslav Kubica 

Starostka obce Dvorec predniesla návrh programu zasadnutia OZ : 

1/ Otvorenie zasadnutia. 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3/ Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia. 

4/ Informácia o odovzdaní majetkového priznania Ing. Evy Srncovej po 
ukončení  funkcie starostky obce ku koncu volebného obdobia 2018-2022 

5/ Žiadosť ZŠ s MŠ Dvorec o schválenie dodatku č.2/2023 k VZN č.2/2020 
o určení výšky príspevku na stravu detí v školskej jedálni od 1.3.2023 . 

6/ Žiadosť o schválenie stavebného zámeru /výstavba rodinných domov/ 
parc.č.491/7a 491/14 k.u. Dvorec, ktorú predkladá Mgr. Tomáš Kubáň, právny 
zástupca Pavla Stanka. 

7/ Informácia o nákladoch a financovaní ZŠ s MŠ za rok 2022, očakávané 
naplnenie kapacít na školský rok 2023/2024. 

8/ Informácia o nákladoch na energie a návrhy úsporných opatrení na 
nasledujúce obdobie. 

9/ Diskusia. 

10/ Návrh uznesenia. 

11/ Záver. 
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K bodu č.1 – Otvorenie zasadnutia :   
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ing. Janka 

Polušinová . Na úvod privítala prítomných poslancov a ospravedlnila hlavného 

kontrolóra Ing.  Miroslava Kubicu z neúčasti na zasadnutí .  
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K bodu č.2 – Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice :  

Starostka obce navrhla za zapisovateľa Gabrielu Štefánik a za overovateľov 

zápisnice pána Petra Filu a pána Mariána Broniša . Starostka obce 

skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné .  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Hlasovali ZA : 5 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

 

 

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš          
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K bodu č.3 – Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia :  

 

Program na 3.zasadnutie Obecného zastupiteľstva bol doručený všetkým 

poslancom, taktiež  bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke 

www.obecdvorec.sk. Starostka Ing. Janka Polušinová prečítala 11.bodový  

program, ktorý predložila na schválenie poslancom. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje program ustanovujúceho zasadnutia OZ tak , ako bol navrhnutý 

starostkou obce 

Hlasovali ZA : 5 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš          

http://www.obecdvorec.sk/
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K bodu č. 4 : Informácia o odovzdaní majetkového priznania Ing.  Evy Srncovej 

po ukončení funkcie starostky obce ku koncu volebného obdobia 2018 – 2022 

 

Starostka obce oznámila poslancom a zúčastnením na Obecnom zastupiteľstve , 

že bývala starostka Ing. Eva Srncová podala majetkové priznanie tak, ako jej 

ukladá zákon. Priznanie je založené v dokumentácii obce . Poslanci Obecného 

zastupiteľstva majú právo si vyžiadať a nahliadnuť do majetkového priznania . 

Nie je to verejná informácia a k nahliadnutiu majú možnosť iba poslanci 

Obecného zastupiteľstva . Majetkové priznanie novo zvolenej starostky Ing. 

Janky Polušinovej  je tak tiež k nahliadnutiu na Obecnom úrade vo Dvorci na 

podateľni .  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o odovzdaní majetkového 

priznania Ing.  Evy Srncovej po ukončení funkcie starostky obce ku koncu 

volebného obdobia 2018 – 2022 
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K bodu č. 5 : Žiadosť ZŠ s MŠ Dvorec o schválenie dodatku č.2/2023 k VZN 

č.2/2020 o určení výšky príspevku na stravu detí v školskej jedálni od 

1.3.2023. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Adriana Čechová dala žiadosť o zmenu finančného pásma . Na 

2 . zastupiteľstve sa schvaľovala smernica o výške príspevkov na stravu, MŠ a ŠKD , 

kde sa schvaľoval bod koľko bude stáť desiata . Pre našu obec bolo odporúčanie  

z Ministerstva školstva, kde boli stanovené finančne pásma . Každý kraj a okres má 

svoje finančné pásma podľa cenovej úrovne potravín . Nakoľko sa v pôvodnom VZN 

schválila cena desiaty na 0,75 € pri kontrole Vedúca školskej jedálne zistila , že stačí 

podľa finančného pásma 0,70 € . Nakoľko 0,75 € je pre deti vo veku 11-15 rokov. A my 

máme deti iba na prvom stupni základnej školy .  Následne dala starostka obce 

hlasovať poslancom , že desiata bude stáť 0,70 € a nie 0,75 € 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť ZŠ s MŠ Dvorec o schválenie dodatku 

č.2/2023 k VZN č.2/2020 o určení výšky príspevku na stravu detí v školskej 

jedálne o 1.3.2023  

Hlasovali ZA : 5 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek    
      

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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K bodu č. 6 : Žiadosť o schválenie stavebného zámeru /výstavba rodinných 

domov / parc.č.491/7 a 491/14 k.u Dvorec , ktorú predkladá Mgr. Tomáš 

Kubáň, právny zástupca Pavla Stanka   

Starostka obce predostrela pred Obecné zastupiteľstvo žiadosť a snímku 

katastrálnej mapy  na ktorom boli spomenuté pozemky na výstavbu rodinných 

domov  

6a/ Starostka obce dala hlasovať za žiadosť o schválenie stavebného 

zámeru na parc.č.491/7 a 491/14 

 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje Žiadosť o schválenie stavebného zámeru 

/výstavba rodinných domov / parc.č.491/7 a 491/14 k.u Dvorec , ktorú 

predkladá Mgr. Tomáš Kubáň, právny zástupca Pavla Stanka 

Hlasovali ZA : 0 

Hlasovali Proti : 5 Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Zdržali SA : 0  

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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6b/Následne sa  Obecné zastupiteľstvo  uznieslo na nasledovnom :  

1- K stavebnému zámeru sa vyjadria až po doložení konkrétnych údajov 

o počte rodinných domov na individuálnu bytovú výstavbu a predložení 

predbežných projektov o umiestnení stavieb. 

2- K súhlasu o realizácii stavieb Obecné zastupiteľstvo potrebuje vyjadrenie 

od dodávateľov vody , elektriny a plynu či terajšie rozvody budú 

postačovať na plynulé zásobovanie vodou a  energiou doterajších 

a nových rodinných domov , z dôvodu sťažností obyvateľov obce na slabý 

tlak vody v letných mesiacoch.  

Starostka obce dala za uvedený návrh hlasovať: 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh poslancov k bodu 6b. 

Hlasovali ZA : 5 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek    
      

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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K bodu č.7 : Informácia o nákladoch a financovaní ZŠ s MŠ za rok 2022, 

očakávané naplnenie kapacít na školský rok 2023/2024. 

 

Starostka obce podala informáciu o nákladoch a financovaní ZŠ s MŠ za rok 

2022. Riaditeľka ZŠ s MŠ ešte nemá presný počet detí , ktoré nastúpia do 1. 

ročníka ZŠ v školskom roku 2023/2024 . V predškolskej triede našej MŠ máme 9 

detí . V našej ZŠ máme naplánovaný Deň otvorených dverí  , ktorý bude dňa 

15.3.2023 . Starostka obce odsúhlasila , že pre budúcich prvákov bude darček 

v knižnej podobe . Starostka obce zhrnula Obecnému zastupiteľstvu , že 

informáciu o škole podala .  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Informáciu o nákladoch a financovaní 

ZŠ s MŠ za rok 2022, očakávané naplnenie kapacít na školský rok 2023/2024. 

 

K bodu č. 8 : Informácia o nákladoch na energie a návrhy úsporných opatrení 

na nasledujúce obdobie  

Starostka obce oznámila Obecnému zastupiteľstvu , že za Január kde sme prijali 

menšie  opatrenia ohľadom pouličného osvetlenia kde v našej obci svieti každá 

druhá lampa a v čase od 23:00 hod. do 4:00 hod . sa nesvieti . Sme za Január  

ušetrili 295 € .  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Informáciu o nákladoch na energie a 

návrhy úsporných opatrení na nasledujúce obdobie 

K bodu č. 9 : Diskusia  

Starostka obce vstúpila do diskusie ako prvá . Oznámila , že prišla z Okresného 

úradu pozvánka na cvičenie povodeň 2023 . Nakoľko v čase 21.02.2023 o 09:00 

hod . mala s administratívnou pracovníčkou školenie o ochrane osobných 

údajov , poprosila jedného z poslancov aby sa zúčastnil cvičenia . Pozvanie prijal 

pán Peter Filo . Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zastúpenie starostky 

obce . Ďalej dňa 24.02.2023 dostala starostka obce pozvánku na zasadnutie  

valného zhromaždenia a výkonného výboru miestnej akčnej skupiny Bebrava , 

kde oznámila obecnému zastupiteľstvu , že sa zasadnutia zúčastní .  
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K bodu č. 10 : Návrh uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo v Dvorci schvaľuje návrhy uznesení, tak ako boli 

navrhnuté starostkou obce. 

 

Hlasovali ZA : 5 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik 

Mokrý , Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

K bodu č. 11 Záver  

V závere zasadnutia starostka obce poďakovala poslancom obecného 

zastupiteľstva a zasadnutie vyhlásila za ukončené o 18:30 hod .  

 

V Dvorci 07.02.2023 

Zápisnicu vyhotovila: Gabriela Štefánik ............................................ 

Overovatelia: Peter Filo  ............................................ 

Marián Broniš  ........................................... 

Starostka obce: Ing. Janka Polušinová........................................... 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek    
      

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          


